
 

 

 

 

 

 
 

‘s-Hertogenbosch, 23 mei 2018 
 
Aan het college van Gedeputeerde Staten 
van Noord-Brabant 
Postbus 90151 
5200 MC ‘s-Hertogenbosch 
  
Onderwerp: schriftelijke vragen ex artikel 30 van het Reglement van Orde 
 
Betreft: loonkloof mannen-vrouwen 
   
Geacht college,  
 
Europa lijkt in de ban van de ‘loonkloof’. In het afgelopen halfjaar konden we op verschillende 
momenten in de media lezen hoe Europese leiders omgaan met de – vermeende – ongelijke beloning 
van mannen en vrouwen. Vermeend, want over het bestaan en de omvang van een loonkloof 
verschillen politici, onderzoekers en bedrijfsleven sterk van mening.  
 
Dit weerhield een aantal landen echter niet van het nemen van, soms vergaande, maatregelen om die 
– vermeende – kloof te dichten. Zo trad in januari in IJsland een wet in werking die bedrijven (met 25 
werknemers of meer) verplicht om mannen en vrouwen hetzelfde loon te betalen voor hetzelfde werk. 
De Britse premier Therese May eiste van Britse bedrijven (met 250 werknemers of meer) dat zij vóór 5 
april jl. aan de overheid meldden wat mannelijke en vrouwelijke werknemers ten opzichte van elkaar 
verdienen. En in Nederland is een wetsvoorstel op komst waarin staat dat bedrijven (met 50 
werknemers of meer) moeten kunnen aantonen dat mannen en vrouwen gelijk loon krijgen voor gelijk 
werk.  
 
Het CDA volgt de discussie rondom deze initiatieven met belangstelling en is benieuwd hoe Brabant, 
als economische topregio, scoort t.a.v. de gelijke beloning van mannen en vrouwen. Is er ook in onze 
provincie sprake van een kloof die moet worden gedicht, of hebben we het over slechts een greppel 
die binnen een aantal jaren vanzelf dichtslibt? Het brengt ons in elk geval tot de volgende vragen: 
 
1. Bent u bekend met het begrip ‘loonkloof’ en de recente berichtgeving daarover? 
2. Zijn er actuele cijfers bekend over hoe Brabantse bedrijven hun mannelijke en vrouwelijke 

werknemers belonen? Indien niet, acht u het zinvol dit te (laten) onderzoeken? 
3. Kijkend naar het beloningsbeleid van de provincie Noord-Brabant zelf: kunt u uitsluiten dat er op 

het Provinciehuis sprake is van een ‘loonkloof’, d.w.z. van een onterechte ongelijke beloning van 
mannelijke vs. vrouwelijke provinciemedewerkers?  

4. Vindt u dat de provincie meer aandacht kan en moet besteden aan dit thema?  
Indien ja, hoe stelt u zich dat voor? Indien niet, waarom niet? 

 
Wij zien de antwoorden op deze vragen graag tegemoet, waarvoor bij voorbaat zéér bedankt! 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de CDA-fractie, 
 
Huseyin Bahar 
Ton Braspenning 
Marcel Deryckere 
René Kuijken 
Stijn Steenbakkers 
Roland van Vugt 


